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	March 29, 2012
	
	Le 29 mars 2012

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Rothstein and Moldaver JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Rothstein et Moldaver

	

	
	

	BETWEEN:

Jodi Lock O’Brien

Applicant

- and -

Mirella Rochelle Steinebach, an infant by her litigation guardian ad litem May Jean Steinebach and May Jean Steinebach

Respondents

AND BETWEEN:

Fraser Health Authority operating a public hospital under the name of Surrey Memorial Hospital and Charito Hermogenes

Applicants

- and -

Mirella Rochelle Steinebach, an infant by her litigation guardian ad litem May Jean Steinebach and May Jean Steinebach

Respondents
	
	ENTRE :

Jodi Lock O’Brien

Demanderesse

- et -

Mirella Rochelle Steinebach, une mineure représentée par sa tutrice à l’instance May Jean Steinebach et May Jean Steinebach

Intimées

ET ENTRE :

Fraser Health Authority administrant un hôpital public sous la dénomination Surrey Memorial Hospital et Charito Hermogenes

Demandeurs

- et -

Mirella Rochelle Steinebach, une mineure représentée par sa tutrice à l’instance May Jean Steinebach et May Jean Steinebach

Intimées

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to consider the applications for leave to appeal together is granted. The applications for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA038278 and CA038279, 2011 BCCA 302, dated June 29, 2011, are dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

La requête pour considérer ensemble les demandes d’autorisation d’appel est accueillie. Les demandes d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA038278 et CA038279, 2011 BCCA 302, daté du 29 juin 2011, sont rejetées avec dépens. 





C.J.C.
J.C.C. 



